
Komisia územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 

Z á p i s n i c a  č. 04/2022 

zo zasadnutia Komisie územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach, zo dňa 18.05.2022  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
 
Program rokovania: 

 

1. Informatívna správa o postupe príprav zmien a doplnkov územného plánu č. 9 

 Predkladá: Ing. Helena Francúzová, odbor výstavby, ŽP a MR 

2. Informatívna správa o kontajnerových prístreškoch na území mesta 

 Predkladá:  TaZS 

3. Návrh harmonogramu zasadnutí Komisie MsZ mesta Michalovce pre územný plán a miestny  

rozvoj na II. polrok 2022 

 Predkladá: predseda komisie 

4. Diskusia k prerokovanej problematike  

5. Rôzne 

 

1:  

Otvorenie: 

Predseda komisie PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. privítal prítomných členov  a otvoril zasadnutie 

komisie.   

 

 
2:  
Informatívna správa o postupe príprav zmien a doplnkov územného plánu č. 9 

Daný bod sa neprezentoval, Ing. Helena Francúzová zaslala správu. 

Práce na obstarávaní Zmien a doplnkov č. 9 ÚPN mesta Michalovce pokračujú. 

V súčasnosti spracúva, Ing. arch. Marianna Bošková,  Správu o hodnotení strategického dokumentu 

podľa zákona č. 24/2006 Zb. o posudzovaní vplyvov na ŽP, v znení neskorších predpisov. Po jej 

vypracovaní bude verejné prerokovanie tejto správy. 

 

 Komisia berie správu na vedomie.(6/6) 

 

 

3.  

Informatívna správa o kontajnerových prístreškoch na území mesta  

Ing. Miroslav Čornej z TaZS Michalovce  informoval komisiu o realizácii kontajnerových prístreškov 

v meste Michalovce.  

Mest0 Michalovce, začalo stavať kontajnerové prístrešky postupne. Rok po roku pribúdali podnety, 

ale aj stav verejných priestranstiev sa zhoršoval. V lokalite  ulíc Užhorodská, Minská, Moskovská, 

Kyjevská a Uralská na  Sídlisku východ, vznikla akútna potreba zabezpečiť uzatvorenie kontajnerových 

státí. Podnety občanov poukazovali na problémy s nečistotou okolo kontajnerov a s tým súvisiacim  

 



 

 

 

 

výskytom hlodavcov, ale aj havranov, pre ktorých otvorené kontajnery s odpadkami z domácností 

predstavujú ľahko dostupný zdroj obživy.  

Osadeniu predchádzalo:  

o vypracovanie PD včítane statického návrhu, dielenských výkresov, 

o vypracovanie rozpočtu, 

o ďalej zabezpečenie vyjadrení dotknutých správcov sietí, 

o stanovisko oprávnenej osoby t.j. Technickej inšpekcie, 

o vydanie príslušného povolenia na výstavbu. 

 

Aktuálne je na území meste v lokalite Sídliska Východ inštalovaných 11 kontajnerových prístreškov na 

uliciach Moskovská, Kyjevská, Leningradská, Moldavská. Hodnotenie je veľmi pozitívne. Po 

prístreškoch je veľký dopyt nie len z lokality Sídliska Východ ale z celého mesta. Zvýšila sa čistota 

prostredia, prínosom je, že sa do prístreškov nedostanú iný občania z iných miest. Čipový systém 

zadefinoval občanov, ktorí prináležia k danému prístrešku, ide aj o zber dát na predprípravu o zbere 

odpadov.  

Ďalších 8 prístreškov je spracovaných pre Sídlisko Východ.  

 

K predmetnému bodu rokovania bolo  otvorená  rozprava: 

 

•  PhDr. Marta Horňáková sa informovala o dopyte prístreškov aj na Sídlisku Nad Laborcom. 

Odpovedal: 

Ing. Miroslav Čornej –  zaznamenali veľký dopyt hlavne pri 4 vežiakoch na sídlisku Nad Laborcom, 

evidujú aj žiadosť na premiestnenie stojísk kontajnerov na inú lokalitu: Realizácia je neplánovaná v 4 

etape. 

 

 •  Mgr. Ján Várady sa dopytoval o harmonograme prác na sídlisku Východ, prečo sa presúva 

a dožaduje sa aby sa dodržiaval harmonogram  a poradie stojísk. Navrhoval zapustené alebo polo 

zapustené kontajnery.  

 

Odpovedal: 

Ing. Miroslav Čornej 

Je to na rozhodnutí Mesta Michalovce. Odpad sa delí na tuhý komunálny za ktorý je zodpovedné 

Mesto Michalovce a separovaný, ktorého likvidáciu zabezpečuje OZV Envi- Pak. Polo zapustené 

kontajnery by museli byť rovnaké ako tuhý aj  na separovaný odpad a musela by aj OZV investovať do 

kontajnerov a automobilov na zber.  

 

Komisia berie správu na vedomie.(6/6) 

 

 

 

 

 



 

4. 

Návrh harmonogramu zasadnutí Komisie MsZ mesta Michalovce pre územný plán a miestny  

rozvoj na II. polrok 2022 

PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. predstavil členom komisie návrh zasadnutí komisie n II. polrok 2022. 

 

Komisia schválila harmonogram zasadnutí komisie na II. Polrok 2022. (6/6) 

 

5. 

Rôzne 

  

V bode rôzne Mgr. Ján Várady  konštatoval, že sa chcel zúčastniť na  kontrolnom dni na plavárni 

a vykonať poslanecký prieskum, na stavenisko nebol vpustený, obzrel si stavbu z vonku a zhodnotil 

svoje poznatky ostatným členom komisie. 

 

6.  

Záver 

 

Predseda komisie poďakoval za účasť. 

 

 

 

 

 Ing. Peter Kolbenhayer  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. 

 zapisovateľ komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica sa doručí:    

1. členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Zdenko Vasiľ – prednosta MsÚ 

4.   zapisovateľke orgánov – MsR, MsZ 

5.   Ing. Miroslav Čornej 

 


